
	

Referat	fra	bestyrelsesmøde	den	18.	januar	2018	
Lokalitet:	 Frugthegnet	24	
Tilstede:	 Bettina	(FH24),	Niels	(FH36),	Katrine	(FH40),	Jacob	(FH58),	Stig	(FH78)	
Afbud:	 Ingen	
	
1.	Referent	
Bettina	(FH24).	

2.	Referat	fra	sidste	møde	
Referat	godkendt	med	tilføjede	bemærkninger.	
Bestyrelsen	har	efter	sidste	møde	besluttet,	at	Stig	udnævnes	til	sekretær,	idet	banken	i	forbindelse	
med	oprettelse	af	ny	kasserer	har	efterspurgt	denne	funktion.	

3.	Vejen,	byggesager	og	deklaration	
a) Vejen	–	Frugthegnets	tilstand	

Niels	har	indberettet	mangler	ved	vejen	til	kommunen	via	følgende	link:		
http://www.ltk.dk/tip-kommunen	
Komunen	har	udført	reparation	af	en	del	af	de	indmeldte	huller.	Der	pågår	endvidere	sænkning	
af	brønde	på	vejen.	

	
Kommunen	har	oplyst,	at	der	ikke	pt.	er	planer	om	at	udskifte	belægningen.	
Ved	næste	vejbesigtigelse	bemærker	bestyrelsen	behovet	for	udskiftning	af	belægningen.	

	
b) Byggesager	

Der	er	ikke	nyt	vedr.	byggesager.	
	

c) Legende	børn”og	”Nabohjælp”skilte		
Placering	af	nabohjælpskilte	ved	hver	ende	af	Frugthegnet	ved	sydsiden.	
Skiltene	placeres	på	standere,	så	de	maksimalt	er	150	cm	høje.	Stig	bestiller	standere	+	2	nye	
legende	børnskilte	+	1	nyt	nabohjælpskilt.	
	

d) Godkendelse	af	placering		
Kommunen	har	godkendt	placeringen	af	nabohjælpskilte.	

	
4.	Økonomi	

a) Status	på	opkrævning	af	kontingent	
Otte	grundejere	har	pt.	ikke	betalt	kontingent.	Jacob	kontakter	de	pågældende.	
Ved	anvendelse	af	MobilePay	er	0,375	%	af	det	indbetalte	beløb	afgift.	Dette	skal	fremgå	af	
regnskabet.	

b) Status	på	MobilePay	
Nyt	nummer	tages	i	anvendelse.	Hjemmesiden	er	blevet	opdateret	med	det	nye	nummer.		

c) Anvendelse	af	formuen	



Af	de	nye	redskaber	mv.		som	der	på	generalforsamlingen	blive	besluttet	at	købe,	er	der	indtil	
videre	købt	et	pælebor.	De	øvrige	ting	købes,	så	de	er	klar	til	forårssæsonen.	

	
5.	Huse	til	salg	

a) Nye	beboere	og	status	på	uddeling	af	velkomstpakke		
FH34:	nye	ejere	medio	januar;	Katrine	køber	velkomstpakke.		
VV106B:	nye	ejere	pr.	maj	2017;	Katrine	køber	velkomstpakke.	
	

b) Huse	til	salg	
FH53	er	til	salg.	

	
6.	Løbende	korrespondance	og	orientering	

a) Hastighedsnedsættelse	til	30	km/t	
Stig	og	Katrine	har	været	i	dialog	med	Kommunen	i	forhold	til	hastighedsnedsættelse	til	30	
km/	t	eller	40	km/t.	Hvis	man	skal	have	hastighedsnedsættelse,	skal	der	være	etableret	
fartdæmpende	foranstaltninger.		Der	blev	på	mødet	talt	om	løsninger	for	dette.	
Ved	30	km/t	skal	der	etableres	fartdæmpende	foranstaltninger	for	hver	75	m.	
Ved	40	km/t	skal	der	etableres	fartdæmpende	foranstaltninger	for	hver	100	m.	
Finansiering	skal	varetages	af	beboere.	
Stig	udarbejder	et	oplæg.	

	
7.	Eventuelt	

Der	var	ingen	punkter	under	eventuelt.	
	
8.	Emner	til	nyhedsbrev		
Der	blev	talt	om	følgende	emner	til	næste	nyhedsbrev:	nye	fælles	redskaber,	nyt	Mobilepay	nr,		vejens	
tilstand,	hastighedsnedsættelse,	grusbeholderen	ved	den	Grønne	sti.	
	
9.	Næste	bestyrelsesmøde	
	
Næste bestyrelsesmøde er onsdag den 21. februar kl. 19.30, og fartdæmpende foranstaltninger sættes på 
dagsorden på mødet. Mødet holdes hos Jacob i nr. 58. Konstantin deltager. 

Det efterfølgende møde er den 21. marts. Mødet holdes hos Niels i nr. 36. 

Generalforsamling holdes mandag den 30. april kl. 19. Katrine booker lokale. 

	


